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1) Öppnande
Annika johansson, styreisens ordförande, förklarar stämman
öppnad och hälsar alla välkomna.

2) Val av ordförande
Valdes Dan'Brossing.

3) Godkännande av dagordningen
Det utsända förslaget godkändes.

4) Anmälan om protokollförare
Anmäldes att Annika Johansson för protokollet.

5) Val av två justerare och rösträknare
Valdes Ann-Margreth Ingloff och Eva Natzön.

6) Fråga om stämman blivit rätt utlyst
Stämman förklarade sig rätt kallad.

7) Fastställande av röstlängd
Fastställdes till 14 medlemmar och 3 giltiga fullmakter, vilket
blnr 17 röstberättigade.

8) Föredragning av styrelsens årsredovisning för 2015

Årsredovisningen gicks igenom och lades till handlingarna.

9) Föredragning av revisionsberättelsen
Revisionsberättelsen gick igenom och lades till handlingarna.

10) Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning
Beslöt att fastställa dessa enligt styrelsens förslag.



11) Beslut om resultatdisposition
Beslöt att fastställa styreisens förslag dvs årsresultat -3.214.207

kr, reservering fond 67989 kr. Att överföra i ny räkning
-3.282.196kr.

12) Fräga om ansvarsfrihet för styrelseledamöterna
Beslöt enhälligt att bevilja styrelseledamöterna ansvarsfrihet.

13) Beslut om arvode tillstyrelsen
Beslöts att en arvodessumma på 100.000 kr stäils till styrelsens
förfogande.

14) Val av styrelseledamöter och suppleanter
Valdes ledamöterna Annika Johansson, Maj-Britt Nilssoru Osk
Robertsdo-ttir och suppleanter Magnus Natzdn och Maria
Lundgren.

L5) Styrelsens proposition - byte av revisor
Beslutades enligt styrelsens proposition att byta revisor tili Pär-

Anders Nilsson, Skånerevision.

15) Val av revisor
Valdes Pär-Anders Nilsson. Skånerevision.

16) Val av valberedning
Valdes Sonja Lindsjö, Eva Bonder och Lill Jörnkvist.

17) Avslutande
Stämman förklarades avslutad och därefter vidtogs
informations- och frågestund.
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Minnesanteckningar fu än frågestund

En saltsäck står på föreningens tomt och det försvinner mycket salt. Får föreningen
betala för allt salt.

Svar: Föreningen betaiar antal kg som körs ut på föreningens gångvägar.

Kan snöret framför gräset utanför 1A tas bort?
Svar: Snöret har satts upp av två skäl, dels därför att många genar över gräsmattan,

dels för att gräset har varit nysått. Eftersom gräset har växt till sig kommer snöret att
tas bort inom kort.

Kan ett torkskåp installeras eftersom kläderna inte torkar helt i torkrummet?
Svar: Att installera ett torkskåp med installation av eluttag och luftutsug utanför
huset innebär en stor kostnad. Styrelsen ska undersöka om det finns torkskåp utan
utsug som kan installeras och om'en ny avfuktare i torkrummet kan förkorta
torkningstiden.

Kan det låga staketet mellan hus 1, och 3 tas bort eftersom det är ruttet?
Svar: J Persson, lgh 101 ska ta bort staketet.

Kan föreningen ha en container stående på tomten där boende kan slänga saker
som ska till återvinningscentralen?
Svar: En container på tomten ger inte ett trevligt intryck. En container innebär
utställningsavgift, containerhyra, hämtningsavgift och behandiingsavgift. En

privatperson som slänger material på återvinningscentralen behöver inte betala
någon avgift, det måste däremot en förening göra.

Staffanstorps städ bilar står parkerade på Strindbergs väg
Svar: Föreningen ansvarar inte för parkering på allmän vä9.

Kan eken vid hus 5 sågas ned pga att det inte går att parkera bilar under trädet?

Svar: Kostnad för och möjlighet att fälla trädet ska undersökas.

Kan alla tre bänkar förvaras i trädgårdsboden vintertid?
Svar: Självförvaltningens bedömning är att bänkarna inte får plats i trädgårdsboden.


